

No. 32009

UNITED NATIONS
and
TRINIDAD AND TOBAGO

Exchange of letters constituting an agreement concerning the Caribbean Regional Seminar to be organized by the Special Committee on the Situation with regard to the Implementation of the Declaration on the Granting of Independence to Colonial Countries and Peoples at Port of Spain, Trinidad and Tobago, from 3 to 5 July 1995. New York, 26 and 29 June 1995

Authentic text: English.

Registered ex officio on 29 June 1995.

ORGANISATION DES NATIONS UNIES
et
TRINITÉ-ET-TOBAGO

Échange de lettres constituant un accord relatif au Séminaire régional des Caraïbes devant être organisé par le Comité spécial chargé d'étudier la situation en ce qui concerne l'application de la Déclaration sur l'octroi de l'indépendance aux pays et aux peuples coloniaux à Port of Spain (Trinité-et-Tobago) du 3 au 5 juillet 1995. New York, 26 et 29 juin 1995

Texte authentique : anglais.

Enregistré d'office le 29 juin 1995.

[TRADUCTION — TRANSLATION]

EXCHANGE OF LETTERS CONSTITUTING AN AGREEMENT¹ BETWEEN THE UNITED NATIONS AND THE GOVERNMENT OF TRINIDAD AND TOBAGO CONCERNING THE CARIBBEAN REGIONAL SEMINAR TO BE ORGANIZED BY THE SPECIAL COMMITTEE ON THE SITUATION WITH REGARD TO THE IMPLEMENTATION OF THE DECLARATION ON THE GRANTING OF INDEPENDENCE TO COLONIAL COUNTRIES AND PEOPLES AT PORT OF SPAIN, TRINIDAD AND TOBAGO, FROM 3 TO 5 JULY 1995

ÉCHANGE DE LETTRES CONSTITUANT UN ACCORD¹ ENTRE L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES ET LE GOUVERNEMENT DE TRINITÉ-ET-TOBAGO RELATIF AU SÉMINAIRE RÉGIONAL DES CARAÏBES DEVANT ÊTRE ORGANISÉ PAR LE COMITÉ SPÉCIAL CHARGÉ D'ÉTU-DIER LA SITUATION EN CE QUI CONCERNE L'APPLICATION DE LA DÉCLARATION SUR L'OCTROI DE L'INDÉPENDANCE AUX PAYS ET AUX PEUPLES COLONIAUX À PORT OF SPAIN (TRINITÉ-ET-TOBAGO) DU 3 AU 5 JUILLET 1995

Not published herein in accordance with article 12 (2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended.

Non publié ici conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé.

¹ Came into force on 29 June 1995 by the exchange of the said letters.

¹ Entré en vigueur le 29 juin 1995 par l'échange des dites lettres.